

Vézina (M<sup>me</sup>)  
Vincent  
Warner

Weiner  
Wenman  
White

Wilson  
(Swift Current—  
Maple Creek)

Winegard  
Wise  
Witer—182.

## NAYS—CONTRE

### Messrs.—Messieurs

Angus  
Axworthy  
Baker  
Benjamin  
Blaikie  
Boudria  
Caccia  
Cassidy  
Chrétien  
Copp (Ms.)  
Deans

de Corneille  
de Jong  
Dingwall  
Epp  
(Thunder Bay—  
Nipigon)  
Foster  
Frith  
Fulton  
Gagliano  
Garneau

Gauthier  
Gray  
(Windsor West)  
Henderson  
Hovdebo  
Kaplan  
Keeper  
Killens (M<sup>me</sup>)  
Langdon  
MacLellan  
Malépart

Manly  
Marchi  
McCurdy  
McDonald (Ms.)  
(Broadview—Greenwood)  
Mitchell (Ms.)  
Murphy  
Nicholson (Miss)  
(Trinity)  
Nunziata  
Orlikow

Parry  
Pépin (M<sup>me</sup>)  
Prud'homme  
Riis  
Robichaud  
Rodriguez  
Rossi  
Skelly  
Tobin  
Waddell  
Young—50.

The Order being read for the consideration of the report stage of Bill C-32, An Act to amend the Fisheries Act, as reported (with amendments) from the Standing Committee on Fisheries and Forestry;

Mr. Skelly, seconded by Mr. Deans, moved motion numbered 1,—That Bill C-32, be amended in Clause 1 by striking out line 12 at page 1 and substituting the following therefor:

“(c) the eggs, spawn, spat and”.

And debate arising thereon;

Mr. Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the One Hundred and Twenty-third Report of the Clerk of Petitions, stating that the following petitions, presented on Wednesday, May 22, 1985, meet the requirements of the Standing Orders as to form:

- the petition presented by the honourable Member for York Centre (Mr. Kaplan) concerning the implementation of a treaty with New Jersey enabling the prisoner Bruce Curtis to apply for transfer to Canada;
- the petitions presented by the honourable Members for Saint-Michel—Ahuntsic (Mrs. Killens), Glengarry—Prescott—Russell (Mr. Boudria), Richmond—Wolfe (Mr. Tardif) and York South—Weston (Mr. Nunziata) concerning eligibility for spouse's allowance to any person between 60 and 64 years of age; and
- the petition presented by the honourable Member for Sarnia—Lambton (Mr. James) concerning Canadian assistance in Central America.

Mr. Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the One Hundred and Twenty-fourth Report of the Clerk of Petitions, stating that the following petitions, presented on Wednesday, May 22, 1985, do not meet the requirements of the Standing Orders as to form:

- certain petitions presented by the honourable Member for Glengarry—Prescott—Russell (Mr. Boudria) concerning eligibility for spouse's allowance to any person between 60 and 64 years of age.

Il est donné lecture de l'ordre relatif à l'étude à l'étape du rapport du projet de loi C-32, Loi modifiant la Loi sur les pêcheries, rapporté avec des amendements par le Comité permanent des pêches et des forêts.

M. Skelly, appuyé par M. Deans, propose la motion numéro 1,—Qu'on modifie le projet de loi C-32, à l'article 1, en retranchant la ligne 12, page 1, et en la remplaçant par ce qui suit:

«c) les oeufs, le frai ou le».

Il s'élève un débat;

Monsieur le Président fait savoir à la Chambre que le Greffier de la Chambre a déposé sur le Bureau le cent vingt-troisième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître que les pétitions suivantes, présentées le mercredi 22 mai 1985, sont conformes aux exigences du Règlement quant à la forme:

- la pétition présentée par l'honorable député de York-Centre (M. Kaplan) sur l'établissement d'un traité avec le New Jersey permettant au détenu Bruce Curtis de demander son transfert au Canada;
- les pétitions présentées par les honorables députés de Saint-Michel—Ahuntsic (M<sup>me</sup> Killens), Glengarry—Prescott—Russell (M. Boudria), Richmond—Wolfe (M. Tardif) et York-Sud—Weston (M. Nunziata) sur l'accessibilité du programme d'allocation au conjoint à toutes les personnes âgées de 60 à 64 ans; et
- la pétition présentée par l'honorable député de Sarnia—Lambton (M. James) sur l'aide canadienne en Amérique centrale.

Monsieur le Président fait savoir à la Chambre que le Greffier de la Chambre a déposé sur le Bureau le cent vingt-quatrième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître que à la Chambre que les pétitions suivantes, présentées le mercredi 22 mai 1985, ne sont pas conformes aux exigences du Règlement quant à la forme:

- certaines pétitions présentées par l'honorable député de Glengarry—Prescott—Russell (M. Boudria) sur l'accessibilité du programme d'allocation au conjoint à toutes les personnes âgées de 60 à 64 ans.